
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 46. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 lipca 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra sprawiedliwości, prokuratora generalnego Zbigniewa Ziobry 

Szanowny Panie Ministrze! 

28 czerwca bieżącego roku Trybunał Konstytucyjny oceniał przepisy różnicujące wysokość opłat pobiera-

nych w sprawach o egzekucję świadczeń pieniężnych w zależności od tego, czy po wszczęciu egzekucji 

dłużnik dobrowolnie wpłacił należną kwotę komornikowi, czy też bezpośrednio wierzycielowi. W tym 

pierwszym przypadku stawka wynosi 15%, w drugim – 5%. TK uznał, że narusza to zasadę poprawnej legi-

slacji oraz zasadę równości. W związku z tym pojawiły się wątpliwości, w jakiej wysokości można pobierać 

opłaty zgodnie z prawem. 

Czy ministerstwo planuje zmiany w przedstawionych tu sprawach? 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 
 


